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BESTUURSWISSELINGEN OP DE ALGEMENE 

LEDENVERGADERING GOLFCLUB BERGVLIET 
Hij wenste een gezellige en efficiënte algemene ledenvergadering en die  

kreeg hij!  Wil Huijben’s  laatste ALV in de functie van voorzitter zat vol humor, 

speeches, emotie en gezelligheid. Er werd afscheid genomen en óók weer niet 

van bekende gezichten en nieuwe geïntroduceerd. 
 

 

Alvorens hij de voorzittershamer overdroeg aan zijn opvolger 

werd afscheid genomen van Désirée Akkermans voormalig 

voorzitter van de ComCom en later gelijktijdig even secretaris 

van het Bestuur.  Wil’s steun en toeverlaat in het bestuur werd 

hartelijk toegesproken en bedankt voor haar grote inzet en 

deskundigheid. Désirée blijft zich als vrijwilliger inzetten bij de 

Communicatie commissie.  

 

 

 

NIEUWE VOORZITTER VAN HET BESTUUR 

Na 2 termijnen bestuurslid en voorzitter te zijn geweest moest Wil, in lijn met de statuten, aftreden 

en plaats te maken voor nieuwe gezichten met frisse ideeën en energie.  Ook Wil blijft betrokken bij 

de club in de rol van applicatiebeheerder. 

   

                    
   

 

 

 

 

 

 

 

Wie is Jos van der Heijden? Ik ben  getrouwd met Lianne en trotse vader van 2 zonen, Max en Rens en 

woon ik in Oosterhout. Ik ben sinds kort met vervroegd pensioen na een kleine 50 jaar te hebben 

gewerkt. Ik kan echter moeilijk stil zitten en nu ik er de tijd voor heb, heb ik na een aantal gesprekken 

met Wil besloten om toe te treden tot het bestuur om tijdens de najaars-ALV Wil op te volgen als 

voorzitter.  

Sport is altijd onderdeel van mijn leven geweest; voetbal zowel op het veld als in de zaal, badminton 

op een behoorlijk hoog niveau, hardlopen en duiken. Om vervolgens een jaar of 12 geleden te gaan 

golfen. En dat doe ik graag en dus ook zoveel mogelijk. Met mijn vrouw, met vrienden maar uiteraard 

ben ik ook vaak van de partij om mee te doen aan de wedstrijden van onze vereniging. Daarnaast ga 

ik graag op vakantie, lees ik vrij veel, ga ik ook graag naar de film, fotografeer ik en voor een lekker 
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etentje of een drankje met vrienden ben ik ook altijd wel te porren. Vervolgens zijn er natuurlijk ook 

altijd klusjes in en rondom huis, de tuin of bij een van de kinderen. Kortom ik kom bijna tijd tekort.  

Zoals ik ook al tijdens de ALV heb aangegeven; ik ben toegetreden tot het bestuur omdat als iedereen 

die gevraagd wordt om toe te treden tot het bestuur, nee zou zeggen, er geen vereniging zou zijn. 

Datzelfde geldt overigens ook voor al onze vrijwilligers; zonder hen waren er geen wedstrijden.  En ja 

dat betekent dat er af en toe discussies zullen zijn, maar zolang we die in goed overleg en met respect 

voor en met elkaar op kunnen lossen, loop ik daar niet voor weg en ga ik de uitdaging graag aan.  

 

NIEUWE SECRETARIS VAN HET BESTUUR 

Een nieuw gezicht in het bestuur is Theo van Rooijen die de secretaris taken op zich heeft genomen. 

 Theo is architect en is getrouwd met Fara eveneens architecte én 

kunstschilder. Enkele jaren geleden zijn zij gestopt met hun 

architectenbureau in Utrecht en hebben zij een huisje gebouwd op 

Bergvliet waar ze graag verblijven.  Zij hebben twee getrouwde dochters 

en in totaal 4 kleinkinderen. Theo is in 2013 gaan golfen bij de GC De Haar 

in Haarzuilens en Fara is op Bergvliet begonnen evenals de oudste dochter 

en haar man. Toen de vacature voor secretaris voorbij kwam heeft hij zich 

spontaan aangemeld. Want om naast het golfen op zo’n mooie baan als 

Bergvliet ook vrijwilliger te zijn bij zo’n gezellige Brabantse vereniging, wie 

wil dat nu niet? 

 

NIEUWE VOORZITTER a.i. COMMUNICATIE Cie 

Het bestuur is zeer blij te kunnen meedelen dat Peter Kalmthout te kennen heeft gegeven niet alleen 

een adviserende rol mbt de ComCom op zich te willen nemen maar daadwerkelijk ook het 

voorziterschap. Dit betekent dat Peter voorlopig deze rol ad interim in zal vullen om vervolgens tijdens 

de voorjaars ALV voorgedragen te worden als nieuw bestuurslid.  

Peter stelt zich voor: Ik ben 64 jaar, getrouwd met Madelon en vader van drie 

kinderen. Ik houd van een goed glas wijn, ben lid van allerlei clubjes en ben een 

toegankelijke ‘family-man’. Waarom ik voorzitter wilde worden van de 

communicatiecommissie? In de nieuwsbrief las ik de conclusie van de ledenenquête: 

de leden ervaren veel knelpunten op het gebied van communicatie. Omdat ik in mijn 

vroegere zakelijke leven als ondernemer veel ervaring heb opgedaan met dergelijke 

vraagstukken  heb ik me aangemeld. Inmiddels heeft de commissie een eerste 

resultaat gerealiseerd. De Nieuwsbrief is inmiddels voorzien met handige doorlinks  

naar onder meer het archief van nieuwsbrieven, de jaarkalender, en een overzicht 

van bestuur en commissies. Via de link zit je dan gelijk op de goede pagina van de 

website en dat verhoogt de vindbaarheid van de informatie. Ik heb enthousiaste zin om er iets van te 

gaan maken en hoop het nodige voor de vereniging te kunnen betekenen.  


